
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 7 listopada 2023 r. 

 

 

Or.0003.164.165.2023 

 

Pan 

Mateusz Czeremcha 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 W odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego w sprawach: 

1. Wykonanie remontu nawierzchni dwóch odcinków ul. Ostrowieckiej   
– informuję, że w obecnym budżecie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  
nie zostały zabezpieczone środki finansowe umożliwiające wykonanie 
trwałych nawierzchni, wnioskowanych w Pana interpelacji – odcinków ul. 
Ostrowieckiej. Staraniem Gminy Ostrowiec Świętokrzyski zostały 
opracowane dokumentacje projektowe w zakresie przebudowy ulic 
Szkolnej, Spółdzielczej oraz Browarnej. Gmina złożyła wnioski o 
dofinasowanie tych zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg i w październiku 2023r. pozyskała  dofinansowanie,  
co pozwoli na  rozpoczęcie robót budowlanych w roku 2024.  

Możliwość realizacji wnioskowanego w interpelacji zadania 
zostanie ponownie rozważona w przypadku zabezpieczenia w budżecie 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski odpowiednich środków finansowych. 

 
2. Udzielenie informacji, czy w obiektach użyteczności publicznej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski są pomieszczenia, w których 
znajdują się elementy konstrukcyjne lub wykończeniowe pokryte 
ksylamitem – informuję, że interpelacja została przekazana Dyrektorowi 
Zakładu Usług Miejskich celem skonsultowania i przedłożenia danych. 
 
 
 
Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 


